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Abstract (en)
By rapid erection on the building site - even in dry weather in winter - by connecting collar beam frame (a) and cross reinforced plates, and optionally
also cross reinforced slabs, a collar beam supporting framework is constructed which, as a dimensionally stable fabric skeleton for multistorey
buildings, in association with given foundations and a stiffening core, sustains all horizontal and vertical forces due to dead weight, live weight and
wind. When erection is finished, the fabric skeleton is suitable for carrying the weather covering for winter construction measures. The concentration
of the loads on the skeleton structure permits the incorporation of "non-supporting" walls for the purpose of possibly changing the space at a
later date. The main constituents of the collar beam supporting framework, namely the collar beam frames (a), cross reinforced plates and cross
reinforced slabs, are also each usable by themselves in association with other supporting structures. The collar beam frames (a) consist of outer
frame parts in the form of a glued laminated wood construction, and of paired tie beams (c) of laminated or solid wood. The cross reinforced plates
and the cross reinforced slabs consist of prefabricated slab elements of reinforced concrete or gas concrete, or other slabs (d), which are fitted
together and dowelled by means of diagonally cross-jointing galvanised flat-steel strips. The steel strips are welded to the surrounding angle steel
edges and form with the elements the supporting plates or slabs. <IMAGE>

Abstract (de)
Durch kurzzeitige Montage auf der Baustelle - auch bei niederschlagsfreier Witterung im Winter - wird durch die Verbindung von Kehlbalkenrahmen
(a), und Kreuzbänderscheiben, ggf. auch Kreuzbänderplatten, eine Kehlbalkenrahmen-Tragwerk erstellt, das als formstabiles Rohbauskelett
für mehrgeschossige Bauten in Verbindnung mit vorgegebenen Fundamenten und aussteifendem Kern alle horzontalen und vertikalen
Kräfte aus Eigengewicht, Verkehrslast und Wind aufnimmt. Das Rohbauskelett ist nach fertiger Montage geeignet, die Witterungshülle dür
Winterbaumaßnahmen zu tragen. Die Konzentration der Lasten auf die Skelettkonstruktion ermöglicht den Einbau "nichttragender" Wände
zum Zweck möglicher späterer Raumänderung. Die Hauptbestandteile des Kehlbalkenrahmen-Tragwerks, nämlich die Kehlbalkenrahmen (a),
Kreuzbänderscheiben und Kreuzbänderplatten, sind jeweils für sich auch in Verbindung mit anderen Tragwerken verwendbar. Die Kehlbalkenrahmen
(a) bestehen aus äußeren Rahmenteilen in Brettschichtholzleimbauweise und aus paarweisen Zugbalken (c) aus Brettschicht- oder Vollholz. Die
Kreuzbänderscheiben und die Kreuzbänderplatten bestehen aus Fertigteil-Plattenelementen aus bewehrtem Beton oder Gasbeton oder anderen
Platten (d), die zusammengefügt und mit diagonal auskreuzenden verzinkten Flachstahlbändern verdübelt sind. Die Stahlbänder sind an den
einfassenden Winkelstahlrändern angeschweißt und formen mit den Elementen die tragenden Scheiben oder Platten.
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